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Protokół 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytego w dniu                 

23 marca 2021 r. w trybie zdalnym. 

  

 Zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 – tekst jednolity z późn. zm.) 

posiedzenie odbyło się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb 

obradowania). Posiedzeniu przewodniczył Radny Bartosz Zaborowicz. Wszyscy radni obecni. Wydruki 

list obecności członków komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Marek Cebula - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Roman Siemiński - Zastępca Burmistrza 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                     - Skarbnik Gminy 

Jolanta Adułło-Hoffmann - Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu 

Monika Kuczyńska - Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa 

Aleksandra Węgrzyn-Przybylska - Architekt miejski 

Agnieszka Kondratowicz - Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Przeciwdziałania Narkomanii 

Agnieszka Szarkowicz - Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

  

 

TEMATYKA POSIEDZENIA: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie jego porządku. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) w sprawie niedochodzenia rekompensaty za koszty odzyskiwania należności, o której mowa w 

art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w 

transakcjach handlowych; 

2) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na realizację zadania w zakresie 

prowadzenia Izby Wytrzeźwień z siedzibą w Zielonej Górze; 

3) w sprawie Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w 

rodzinie na terenie Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2021-2025; 

4) w sprawie likwidacji filii Mediateki – Biblioteki Publicznej w Krośnie Odrzańskim w Radnicy; 

5) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Krosno Odrzańskie w obrębie miasta Krosno Odrzańskie; 

6) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ul. Edisona w obrębie Krosno Odrzańskie oraz w obrębie Łochowice; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców; 

8) w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Krosno Odrzańskie; 

9) w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krosno Odrzańskie w 2021 roku; 
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10) w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na Burmistrza Krosna 

Odrzańskiego; 

11) w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na Burmistrza Krosna 

Odrzańskiego. 

3. Informacje i sprawy różne. 

 

Do pkt. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Posiedzenia, który 

powitał radnych i zaproszonych gości.  

Następnie Przewodniczący poszczególnych Komisji stwierdzili quorum.   

Nie zgłoszono wniosków do zaproponowanej tematyki posiedzenia. 

 

Do pkt. 2 

1) Projekt uchwały w sprawie niedochodzenia rekompensaty za koszty odzyskiwania należności, o 

której mowa w art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu nadmiernym 

opóźnieniom w transakcjach handlowych przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. Poinformowała, 

iż podjęcie uchwały pozwoli na zwolnienie dłużników z opłaty 40 euro.  

Radna Kazimiera Potocka zapytała, czy opóźnienia wynikają z obecnej sytuacji ekonomicznej w 

dobie pandemii. Zapytała, czy zwolnienie nie spowoduje nadmiernych opóźnień w realizacji 

należności. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba powiedziała, że jest niewiele podmiotów, które mają duże należności, 

natomiast wielu z niewielkimi płatnościami. Często kwota 40 euro je przewyższa. Dodała, że w 

przypadku zapłaty po terminie, naliczane są odsetki, które przedsiębiorca musi uiścić.   

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie niedochodzenia rekompensaty za koszty 

odzyskiwania należności, o której mowa w art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o 

przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie niedochodzenia rekompensaty za 

koszty odzyskiwania należności, o której mowa w art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o 

przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych.  

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie niedochodzenia rekompensaty za koszty 

odzyskiwania należności, o której mowa w art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o 

przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych.  

      

2) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na realizację 

zadania w zakresie prowadzenia Izby Wytrzeźwień z siedzibą w Zielonej Górze przedstawiła 

Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 

Agnieszka Kondratowicz.  
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W tym miejscu na posiedzeniu obecny Radny Marek Górski i Radny Piotr Garczyński. Stan Komisji 

Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej – 5 radnych. Stan Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – 4 radnych. 

Radna Kazimiera Potocka zapytała, czy w związku z epidemią koszty dowozu i pobytu w izbie 

wytrzeźwień wzrastają. 

Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 

Agnieszka Kondratowicz odpowiedziała, że nie ma informacji odnośnie wzrostu kosztów. Wyjaśniła, 

iż za pobyt osoby w izbie wytrzeźwień płaci gmina, której jest mieszkańcem.  

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na 

realizację zadania w zakresie prowadzenia Izby Wytrzeźwień z siedzibą w Zielonej Górze.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu 

Zielona Góra na realizację zadania w zakresie prowadzenia Izby Wytrzeźwień z siedzibą w 

Zielonej Górze.  

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 4 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu 

Zielona Góra na realizację zadania w zakresie prowadzenia Izby Wytrzeźwień z siedzibą w 

Zielonej Górze.  

 

3) Projekt uchwały w sprawie Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie na terenie Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2021-2025 przedstawiła Kierownik 

Ośrodka Pomocy Społecznej Agnieszka Szarkowicz. Zgłosiła drobne autopoprawki: w załączniku 

na stronie 3, w punkcie 1.2 słowo „programu” powinno być z dużej litery, na stronie 5 ostatni wyraz w 

akapicie pierwszym powinien brzmieć „wiejskich”, na stronie 7 w numeracji zamiast 3.4 winno być 3.3.  

Radna Grażyna Myśliwiec zapytała, o przyczyny spadku przemocy w rodzinie. Zapytała, czy Policja 

kontaktuje się z pedagogiem szkolnym, Ośrodkiem Pomocy Społecznej w sprawie rodzin, gdzie 

występuje przemoc.   

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Agnieszka Szarkowicz odpowiedziała, że trudno 

stwierdzić, czy stan epidemii miał wpływ na mniejszą ilość zakładanych Niebieskich kart. Dodała, iż w 

latach poprzednich pedagodzy szkolni także zakładali niewiele Niebieskich kart. Najczęściej w razie 

podejrzenia przemocy, kontaktowali się z pracownikami Ośrodka Pomocy Społecznej. Wyjaśniła, iż 

Policja niezwłocznie po założeniu Niebieskiej karty, przekazuje ją Przewodniczącemu Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie. Policja nie może sama prowadzić tej 

procedury. Ponadto w przypadku podejrzenia niewłaściwych zachowań w rodzinie, form demoralizacji 

małoletnich, Policja  powiadamia Ośrodek Pomocy Społecznej.   

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie na terenie Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2021-2025.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Programu przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na terenie Gminy Krosno Odrzańskie na lata 

2021-2025.  
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  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 4 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Programu przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na terenie Gminy Krosno Odrzańskie na lata 

2021-2025.  

 

4) Projekt uchwały w sprawie likwidacji filii Mediateki – Biblioteki Publicznej w Krośnie Odrzańskim w 

Radnicy przedstawiła Dyrektor Mediateki Agnieszka Langner-Kosmaty.  

Radna Kazimiera Potocka zapytała, co z pracownikiem zatrudnionym w filii Mediateki. Zapytała, czy 

mieszkańcy Radnicy są zainteresowani ustawieniem regału z książkami w świetlicy wiejskiej. 

Dyrektor Mediateki Agnieszka Langner-Kosmaty poinformowała, iż pracownik otrzymał 3-

miesięczny okres wypowiedzenia. Dodała, iż regał na książki jest już w świetlicy, sołtys miała odebrać 

książki z filii, jednak jeszcze tego nie zrobiła. 

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że osoba zatrudniona w filii jest także nauczycielem w Szkole 

Podstawowej w Radnicy i uczy wielu przedmiotów. Dodał, że w szkole nadal będą dostępne książki 

potrzebne do nauki. Decyzja o likwidacji filii była poprzedzona zebraniem danych statystycznych 

odnośnie korzystania z obiektu. 

W tym miejscu na posiedzeniu obecni: Radna Dorota Kwapisiewicz, Radny Krystian Forster. Stan 

Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – 5 radnych. Stan Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego – 5 radnych.   

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie likwidacji filii Mediateki – Biblioteki Publicznej w 

Krośnie Odrzańskim w Radnicy.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie likwidacji filii Mediateki – Biblioteki 

Publicznej w Krośnie Odrzańskim w Radnicy.  

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 3 głosami „za”, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się” (Radna D. Kwapisiewicz, Radny M. Grycan) pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie likwidacji filii Mediateki – Biblioteki Publicznej w Krośnie 

Odrzańskim w Radnicy.  

 

5, 6) Projekty uchwał: w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Krosno Odrzańskie w obrębie miasta Krosno Odrzańskie 

oraz w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ul. Edisona w obrębie Krosno Odrzańskie oraz w obrębie Łochowice  

przedstawiła Architekt miejski Aleksandra Węgrzyn-Przybylska. Wyjaśniła, iż intencją zmiany 

planów jest ich dostosowanie do aktualnego zapotrzebowania istniejącej firmy lub potencjalnego 

inwestora.   

Radna Danuta Cierpisz zapytała, czy plan będzie uwzględniał teren byłego obozu jenieckiego i 

miejsce pamięci.   

Architekt miejski Aleksandra Węgrzyn-Przybylska poinformowała, iż zmiana nie będzie 

obejmować tych terenów. Dodała, że zmienić należy dwa różne plany, zatem uruchomione będą dwie 
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odrębne procedury. Pojawił się potencjalny inwestor zainteresowany dużą nieruchomością. Wyraziła 

nadzieję, że w ciągu pół roku obie zmiany zostaną uchwalone.  

Radna Danuta Cierpisz zapytała, co z inwestycją przy ulicy Szosa Poznańska, gdyż jakiś czas temu 

także sporządzano dla tego terenu miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego. 

Architekt miejski Aleksandra Węgrzyn-Przybylska powiedziała, że plan był realizowany zgodnie ze 

zgłoszonym wcześniej zadaniem. Firma projektowa posiada już ustalenia z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich odnośnie przebudowy skrzyżowania i stworzenia w tym miejscu ronda. Trwają m.in. 

uzgodnienia w kwestii lokalizacji zbiornika retencyjnego na potrzeby ppoż. Prowadzone są prace 

architektoniczne, aby jak najszybciej uzyskać pozwolenie na budowę. Inwestor potwierdził, iż jest w 

trakcie realizacji zadania.  

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że wzrasta sprzedaż internetowa. Potrzebne są duże 

magazyny. Procedury wymagają czasu. Przygotowane są przetargi na sprzedaż terenów na strefie. 

Pierwsze odbędą się w kwietniu, a przetarg na największą działkę w maju. Cały czas prowadzone są 

rozmowy z potencjalnymi inwestorami. Zmiana miejscowych planów pokaże gotowość gminy do 

współpracy z przedsiębiorcami.       

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Krosno Odrzańskie w obrębie miasta Krosno 

Odrzańskie.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Krosno Odrzańskie w obrębie 

miasta Krosno Odrzańskie. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Krosno Odrzańskie w obrębie 

miasta Krosno Odrzańskie.  

 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Edisona w obrębie Krosno Odrzańskie 

oraz w obrębie Łochowice.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Edisona w obrębie Krosno 

Odrzańskie oraz w obrębie Łochowice.  

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Edisona w obrębie Krosno 

Odrzańskie oraz w obrębie Łochowice.  
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7) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych 

wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców przedstawiła Naczelnik 

Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika Kuczyńska.  

Dyskutowano nad wysokością bonifikat dla poszczególnych lokali.  

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

lokali mieszkalnych wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz 

najemców.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych 

na rzecz najemców.  

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

od ceny lokali mieszkalnych wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz 

najemców.  

 

8) Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Krosno Odrzańskie przedstawiła Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika Kuczyńska. Omówiła poszczególne zmiany w stosunku 

do poprzedniej uchwały. 

Radna Danuta Cierpisz poprosiła o przesłanie uchwały członkom Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 

Radny Bartosz Zaborowicz zapytał o weryfikację dochodów najemców. Zapytał, czy w przypadku 

wzrostu dochodów gmina może rozwiązać umowę najmu. 

Inspektor w Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Joanna 

Płotczyk poinformowała, iż ustawa nakłada obowiązek weryfikacji dochodów na najem nieoznaczony 

nie rzadziej, niż co 2,5 roku. W przypadku przekroczenia progu dochodowego, naliczane jest  

zwiększenie czynszu według wskazanego wzoru. Dodała, że najemca w pewnym momencie 

zrezygnuje z lokalu, ze względu na wysokość czynszu. 

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika 

Kuczyńska powiedziała, że od tej pory weryfikacja dochodów będzie miała miejsce zarówno w 

przypadku najmu lokali socjalnych, jak i komunalnych.      

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Krosno Odrzańskie.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Krosno Odrzańskie.  

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Krosno Odrzańskie.  
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9) Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krosno Odrzańskie w 2021 roku przedstawiła 

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika 

Kuczyńska.  

Radny Artur Kozakiewicz zaproponował, aby w lokalnych mediach poinformować gdzie można 

zgłaszać złe traktowanie, akty przemocy wobec zwierząt. Zaapelował, aby Straż Miejska w takich 

przypadkach nie bała się interweniować.    

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika 

Kuczyńska odpowiedziała, że można taką informację zamieścić na stronie internetowej Urzędu. 

Dodała, iż Straż Miejska reaguje na zgłoszenia.  

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krosno Odrzańskie 

w 2021 roku.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krosno 

Odrzańskie w 2021 roku.  

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krosno 

Odrzańskie w 2021 roku.  

W tym miejscu posiedzenie opuścił Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski. Stan 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 radnych. 

 

10) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na 

Burmistrza Krosna Odrzańskiego przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Radny Artur Kozakiewicz.  

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika 

Kuczyńska dodała, iż gmina nie może wykonać boiska i ponieść kosztów, ponieważ teren należy do 

Nadleśnictwa Sulechów. Chcemy go przejąć, jednak są problemy formalne, na które nie mamy 

żadnego wpływu.  

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno 

Odrzańskie na Burmistrza Krosna Odrzańskiego.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy 

Krosno Odrzańskie na Burmistrza Krosna Odrzańskiego.  

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy 

Krosno Odrzańskie na Burmistrza Krosna Odrzańskiego.  
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11) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na 

Burmistrza Krosna Odrzańskiego przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Radny Artur Kozakiewicz.  

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno 

Odrzańskie na Burmistrza Krosna Odrzańskiego.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy 

Krosno Odrzańskie na Burmistrza Krosna Odrzańskiego.  

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy 

Krosno Odrzańskie na Burmistrza Krosna Odrzańskiego.  

 

Do pkt. 3 

Radny Piotr  Garczyński zapytał, co z kamerami monitoringu znajdującymi się przy moście. Zapytał, 

czy w związku z podnoszeniem mostu zostaną one zdemontowane, czy przeniesione w inne miejsce.  

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że na czas inwestycji kamery zostaną zdemontowane.  

Radna Danuta Cierpisz zapytała, o wyniki wizji lokalnej przeprowadzonej przez Lubuskiego Kuratora 

Oświaty w związku z zamiarem likwidacji Szkoły Podstawowej w Radnicy.  

Burmistrz Marek Cebula wyjaśnił, iż zgodnie z procedurą do końca marca Lubuski Kurator Oświaty 

musi wydać opinię. Dwie osoby z Kuratorium odwiedziły zarówno Szkołę Podstawową nr 3, jak i 

szkołę w Radnicy. Poinformowano o możliwości w przeciągu 5 dni zgłoszenia uwag do zebranego 

materiału.  

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk zaproponowała pomoc radnych w dystrybucji maseczek 

ochronnych dla mieszkańców.    

Powiedziała, iż co tydzień przesyła do radnych newslettery z najważniejszymi informacjami odnośnie 

pracy Urzędu Miasta. Stwierdziła, że wielu radnych nie odbiera służbowej poczty e-mail. Poprosiła o 

podanie aktualnych adresów e-mail.    

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

PRZEWODNICZĄCY POSIEDZENIA 

         Bartosz Zaborowicz                                                                          

 

 

Protokółowała: 

Monika Karwowska – Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


